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Protokół Nr 3/2021 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

odbytego w dniu 29 marca 2021 roku 
 

Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 1100. 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta Białogard. 

 

Tematyka Komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji, w tym przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

komisji. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XXXII Sesję Rady Miejskiej 

Białogardu. 

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1 

Posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący komisji – Mariusz Smoliński. Przywitał 

zaproszonych gości oraz członków komisji. Wszyscy członkowie porządek komisji wraz z 

materiałami otrzymali elektronicznie i na piśmie. Zapytał, czy są jakieś uwagi do porządku 

posiedzenia, jeżeli nie ma to przystępujemy do jego realizacji. Powiedział, że jest do przyjęcia 

protokół nr 2/2021 z posiedzenia komisji. Wszyscy członkowie komisji otrzymali powyższy 

protokół elektronicznie i na piśmie. Wobec braku uwag poddał pod głosowanie w/w 

protokół z posiedzenia komisji. 

Przegłosowano:  

za – 2 (jednogłośnie). W wyniku głosowania protokół został przyjęty i skierowany do 

publikacji w BIP. 

 

Ad 2 

Przewodniczący komisji – powiedział, że przystępujemy do rozpatrzenia i zaopiniowania 

projektów uchwał na XXXII Sesję Rady Miejskiej Białogardu: 

a) w sprawie zaliczenia dróg (ulic) na obszarze miasta Białogard do kategorii dróg (ulic)  

        gminnych (miejskich) oraz ustalenia ich przebiegu – druk A, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej – E. Szulakiewicz 

W wyniku braku dyskusji w/w projekt uchwały Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie. 

Przegłosowano: 

za – 2 (jednogłośnie). Opinia pozytywna.  

b) zmieniająca uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych 

(ulic) w Białogardzie – druk B, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej – E. Szulakiewicz 

W wyniku braku dyskusji w/w projekt uchwały Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie. 

Przegłosowano:  

za – 2 (jednogłośnie). Opinia pozytywna.  

c) w sprawie regulaminu targowiska miejskiego – druk C, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Gospodarki  Komunalnej – E. Szulakiewicz 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

uchwały poddaje pod głosowanie. 

Głosy w dyskusji: 
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Przewodniczący komisji – zapytał, czy ktoś będzie pilnował przestrzegania regulaminu. 

Naczelnik Wydziału – odpowiedziała, że jest tam osoba pobierająca opłaty – inkasent. 

Przegłosowano:  

za – 2 (jednogłośnie). Opinia pozytywna.  

d) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na rok 2021 – druk D, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej – E. Szulakiewicz 

W wyniku braku dyskusji w/w projekt uchwały Przewodniczący Komisji poddał pod 

glosowanie. 

Przegłosowano: 

za – 2 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

e) w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się repatrianta na terenie 

Białogardu – druk E, 

Przedstawił:  Sekretarz Miasta – P. Janowski 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

uchwały poddaje pod głosowanie.  

Głosy w dyskusji: 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy to mieszkanie jest im na stałe przyznane. 

Sekretarz Miasta – odpowiedział, że jest to lokal mieszkalny komunalny, jeżeli będą chcieli 

je wymienić na inne to jak najbardziej będą mogli.  

Przegłosowano:  

za – 2 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

f) w sprawie formy, wysokości i trybu przyznawania pomocy dla repatrianta i 

członków najbliższej rodziny repatrianta zaproszonych przez Miasto Białogard do 

osiedlenia się na terenie Białogardu – druk F, 

Przedstawił:  Sekretarz Miasta – P. Janowski 

W wyniku braku dyskusji w/w projekt uchwały Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie. 

Przegłosowano:  

za – 2 (jednogłośnie). Opinia pozytywna.  

g) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 – druk G, 

Przedstawił:  Sekretarz Miasta – P. Janowski 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

uchwały poddaje pod głosowanie.  

Głosy w dyskusji: 

Radny Sz. Jonko – zapytał, co to jest za przyłącze i dlaczego my to robimy. Czy to jest 

jednostkowy przypadek, czy to jest plan wykonywania tych przyłączy przez Miasto i na 

jakich zasadach to się odbywa. 

Sekretarz Miasta – odpowiedział, że to jest przyłącze do naszego budynku komunalnego. 

Jest to na wniosek Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Białogardzie.  

Przegłosowano:  

za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 

h) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2021-

2031 – druk H, 

Przedstawił:  Sekretarz Miasta – P. Janowski 

W wyniku braku dyskusji w/w projekt uchwały Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie. 

Przegłosowano:  

za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
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i) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad przysługiwania diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych – druk I, 

Głosy w dyskusji: 

Radny A. Wegner – poinformował, że złożył rezygnacje z członkostwa w klubie „Polska 

2050” i w związku z tym wycofuje się ze złożonego podpisu w w/w projekcie uchwały.  

Radny Sz. Jonko – poinformował, że kolega radny oświadczenie z rezygnacji złożył w 

terminie późniejszym pod w/w projektem uchwały niż podpis pod tym projektem uchwały.  

Przewodniczący komisji – powiedział, że w związku z tym komisja nie powinna 

rozpatrywać i opiniować tego projektu. 

Radny W. Czurko – zapytał, czy przewodniczący komisji w tej sprawie konsultował się z 

Biurem Prawnym. 

Radny A. Wegner – zgłosił wniosek, aby wystąpić o opinię prawną  w w/w sprawie, a dzisiaj 

nie procedować tego projektu uchwały. 

Przegłosowano:  

za – 4 (jednogłośnie). Komisja nie procedowała w/w projektu uchwały.  

j) w sprawie podjęcia przez Miasto Białogard realizacji inwestycji pod nazwą 

„Przebudowa ulicy Moniuszki, ulicy Chopina i odcinka ulicy Piastów od ulicy 

Chopina do ulicy Moniuszki” –  druk J, 

Przedstawił:  Radny Rady Miejskiej – Sz. Jonko 

W wyniku braku dyskusji w/w projekt uchwały Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie. 

Przegłosowano:  

za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

k) w sprawie rozpatrzenia petycji – druk  K. 

Radny Sz. Jonko –  powiedział, że w/w projekt uchwały  dopiero dzisiaj otrzymaliśmy na 

komisji dlatego nie powinniśmy go rozpatrywać i opiniować.  

Przegłosowano:  

za – 4 (jednogłośnie). Komisja w/w projektu uchwały nie procedowała. 

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia komisji o głos poprosiła Naczelnik Wydziału 

Komunikacji Społecznej i Promocji  M. Szczensnowicz mówiąc, że wnosi o rozpatrzenie oraz   

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu „Białogardzka Karta Seniora”. Komisja 

w/w projektu uchwały nie procedowała bowiem nie ma jego w porządku obrad najbliżej Sesji 

Rady Miejskiej. 

 

Ad 3 

W sprawach różnych nie zgłoszono żadnych spraw. 

 

Ad 4 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenie komisji zakończono o godzinie 1220. 

 

 

 

 

Protokółowała: 

D. Holczewska – Szydłowska                                      Przewodniczący Komisji 

 

                                                                                        /-/ Mariusz Smoliński 

 

 


